
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 18. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 253

Det fremgår af svaret på SAU alm. del (folketingsåret 2018-19, 1. samling) – spørgsmål

256, at der var 687 fejlangivelser i værdi. Kommer dette tal fra de 4200 pakker, som rent

faktisk er blevet værdiregistreret, og hvordan har man vurderet denne fejlangivne værdi?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kathrine Olldag (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kathrine.Olldag@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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